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阳明山花钟阳明山花钟
Yangmingshan Flower Clock Yangmingshan Flower Clock 

台湾超值遊+自由活動7
6

天

晚

联络方式 : 价格  : 出发日期  :

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代        * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。   
* 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市 .

第二天 台北 - 台中 (3小时) 

【野柳】觀賞奇形怪狀的天然石朔, 各式各樣的石頭造形全是渾然天成, 如女王頭和神
仙鞋等。【九份】是電影 “悲情城市” 的攝影場地, 尚存舊時居民生活舊礦場的獨特氣
息, 這裡的風味小吃也不容錯過, 如阿婆丸子湯、九份山藥湯等。【 十分】老街以火
車鐵道與民宅緊緊相依的特殊景觀馳名。來到這裡請您放慢腳步, 短短十鐘的路程, 不
論是拍照留念、鐵道尋寶或是天燈施放祈願, 都是遊賞十分老街的熱門玩法。（安排
放天灯, 四人一盏天灯）【逢甲夜市】据称是台湾最大的夜市, 毗邻着名的逢甲大学。
在此遊客可購買物美價廉的流行服飾。
酒店: 逢甲碧根大饭店或同级当地4★

（早/-/-)

第一天 吉隆坡 – 台北
集合于吉隆坡国际机场，搭乘客机飞往台北桃园机场。 【 桃园夜市】 以传统小吃最具
知名度, 在此您可自费品尝如珍珠奶茶、鹽酥雞、蚵仔煎、大腸麵線等等。
酒店: 蜜月世纪大饭店或同级当地4★

（机上用餐)

• 三杯鸡 
• 民宿晚餐
• 台式料理 
• 火鍋吃到饱    

特点美食

当地酒店
3+4

清境农场清境农场
Cingjing FarmCingjing Farm

Rainbow VillageRainbow Village
彩虹眷村彩虹眷村

TOUR CODE: 7DTPE-FE

购物： 原住民特产、天禄馆、茶叶、珍珠、伴手礼

 
  

( 桃园/毫北/臺中/南投/新竹 ) 

行程特点

•  十分放天灯祈福
•  北投泡温泉
•  日月潭游船
•  夜宿清境农场
•  体验採果
•  汽车旅馆和民宿 

早餐后，前往桃园机场，返回温馨家园！

第七天 台北 - 吉隆坡 （早/机上用餐)

第三天 台中 - 南投  (1小时)

【日月潭 (含船游)】台灣最大的淡水湖, 面積 793 公頃, 全湖被拉魯島一分為二, 南部
狀似月, 北部狀似太陽, 日月潭亦因此得名。【文武廟】 以供奉孔子與關帝為主, 建於 
1932 年, 位於日月潭的北山腰上, 廟宇依山方向而建, 氣勢宏偉。 
 酒店: 依默莊園（民宿）或同级

（早/午/晚)

第四天 南投 - 台中 (1小时) - 新竹 (1小时) - 台北 (1.5小时)

【清境农场，青青草原，绵羊城堡(含门票)】绵延不尽的青青草原,牛羊群不时穿梭其
中,是中部地区最热门的观光景点,徜徉其中,亦不快活。云雾、日出-婉如人间仙境,享
有「雾上桃源」之称。【彩虹眷村】台中市有處五彩繽紛的彩繪眷村,牆面、地板畫
滿人像、動物與色塊,夢境般場景吸引大批部落客、攝影玩家,孤寂的眷村頓時熱鬧起
來。【金勇生态蔬果园之旅】体验采摘蔬果乐趣,所采摘蔬果自费。(蔬果品种以旅游
时季而定) 【宁夏夜市】以台湾传统特色小吃为主，包括蚵仔煎、蚵仔面线、台南碗
粿、猪肝汤、郭鱼汤、鲁肉饭等等。 
 酒店: 艾蔓精致旅館（汽车旅馆）或同级

（早/午/-)

第五天 台北

【阳明山花钟】直徑达 22 呎的巨型花钟,钟面以绿草为底,為阳明山最知名的地标之一
。(景观视季节而异) 【北投温泉】温泉泉质拥有白磺、青磺和铁磺三种泉质。温泉区
域水温、疗效都不同,各俱特色。(请自备泳衣 & 泳帽)【西門町】是台北西區最繁華
的地區,也是青少年最愛的地方,有萬年商業大樓,誠品西門店… 
 酒店: 蘆洲成旅晶贊饭店或同级当地3★

（早/午/-)

第六天 台北

台北全日自由活动。
 酒店: 蘆洲成旅晶贊饭店或同级当地3★

（早/-/-)

YehliuYehliu
野柳野柳



Meal Highlights :

• Three Cup Chicken
• Fram Cuisine
• Taiwanese Cuisine
• Hotpot all can eat

(Taoyuan/Taipei/Taichung/Nantou/Hsinchu) 
TAIWAN SUPER VALUE TOUR + FREE DAY  D

N

* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.   
* The itinerary are subject to the �nal discretion of the local land operator.

Contact : Price : Departure Date :

Local Hotel

Shopping : Aboriginal Local Product / Tianlu / Pearl / Tea / Souvenir Shop

十份十份

桃园夜市桃园夜市
Taoyuan Night MarketTaoyuan Night Market

ShifenShifen

文武廟文武廟
Wen Wu TempleWen Wu Temple

XimentingXimenting
西門町西門町

TOUR CODE: 7DTPE-FE7
6

Taipei - Taichung (3hrs) Day 2

【Yehliu】Well known for its wide selection of distinctive rock formations that are formed over the 
decades of continuous sea erosion such as “The Queen’s Head”, ”The Fairy’s Shoe”and more. 【
Chiufen】It’s a charming little town situated in the mountainous area north of Taipei and it reflects 
the old atmosphere of 1930s Taiwan which is rich in decorative old teahouses, Japanese-style 
homes and narrow lanes. 【 Shifen 】was originally built to transport coal and now has transformed 
to an internationally renowned railway for one to discover the coal-mining history of Taiwan and 
experience lighting sky lantern (4 person per lantern). 【Feng Jia Night Market】 claimed to be the 
largest night market in Taiwan located next to famous Feng Chia University.
Hotel:  Beacon Hotel or Holiday Inn Express or similar Local 4★

(B/-/-)

Kuala Lumpur - Taipei Day 1

Assemble at airport for flight direct to Taoyuan. 【Taoyuan Night Market】is famed for its wide 
range of exotic delights and traditional snacks from different parts of Taiwan, including popular 
Wu’s fried spareribs, tofu pudding, Chiayi Shun’s oyster omelet, Champion Chou’s stinky
 tofu, Taiwanese style takoyaki and Korean style BBQ to satisfy one’s taste. 
Hotel: Century Hotel or similar Local 4★

(MOB)

• Shifen (experience lighting sky lanterns)
• Peitou Hot Spring
• Sun Moon Lake boat ride
• Cingjing Farm stay
• Experience fruit picking
• Motels and B&Bs

Highlights :

3+4

Taipei - Taichung (3hrs) Day 3

【Sun Moon Lake (with boat ride) 】The largest freshwater lake in Taiwan, covering an area of 793 
hectares, is divided into two parts by the Lalu Island. The southern part resembles the moon, the 
northern part resembles the sun and the Sun Moon Lake gets its name.【Wen Wu Temple】a 
beautiful temple dedicated to Confucius, Guan Gong and Yue Fei.
Hotel:  Linshing Garden Villa or similar

(B/L/D)

Nantou – Taichung (1 hrs)  – Hsinchu (1 hrs) – Taipei (1.5hrs)Day 4

【Cingjing Farm “Evergreen Grasslands” - sheep castle (include main entrance ticket)】It is a 
leisure ranch where nature and leisure are emphasized for the general public. 【Rainbow Village】
a beautiful and colorful small village in Taichung, Taiwan where almost everything in site is painted 
joyful colors. A sense of wonder and peacefulness is felt as you wander the tiny streets of this 
modest section of the big city. 【Jin Yong Farm】enjoy fruit/ tomato picking on own expenses. 
(variety of fruits/ tomato subject to travel season) .【Ningxia Night Market】is traditional Taiwanese 
snacks, including oyster omelette, oyster noodles, Tainan rice cakes, pork liver soup, tilapia fish 
soup, pork rice, etc. 
Hotel:  Amain Boutique Motel or similar 

(B/L/-)

TaipeiDay 5

【Yangmingshan Flower Clock】is the characteristic of Yangming Park which made of flowers with 
a diameter of 22 feet. (landscape subject to season)
【Peitou Hot Spring】enjoy a relaxing hot spring bath in Peitou that will refresh your mind and body. 
(please bring own swimming suit & cap).【Ximenting】 is the most prosperous area in the western 
part of Taipei, is also a favorite place for young people, there are million years commercial buildings, 
Eslite Stores ... 
Hotel:  Life Hotel or Park City Hotel or Similar 3★

(B/L/-)

TaipeiDay 6

Taipei Free & Easy 
Hotel:  Life Hotel or Park City Hotel or Similar 3★

(B/-/-)

Taipei  - Kuala LumpurDay 7

After breakfast, depart to Taoyuan International airport and take flight back to Kuala Lumpur.

(B/MOB)

Peitou Hot SpringPeitou Hot Spring
北投温泉北投温泉


